
Agenda avlsrådsmøte 1. september 2021  
 
Sted: Teams  
Klokkeslett: 19.30 - 21.30 
Til stede: Arne, Jan Terje H, Birgit, Jan Terje B, Per, Andrine 
 
 
Sak 14/21  Informasjon fra styret ved Iver 
   Iver var ikke til stede grunnet NM høyfjell. 
 
Sak 15/21 Oppfølging; 

Årets hund, bør kriteriene vurderes endret grunnet koronapandemien 
 Utsettes til møte i november. 
 Følgende ble referert etter avlsrådsmøtet i juni: 

Vi bør ha en samordning med andre klubber og med FKF. Arne tar det videre 
med RU for innspill på hvilke tanker de andre klubbene har rundt dette. Det 
gjelder både jaktprøver og utstillinger.  
JTB tar kontakt med FKF for å høre deres syn. 

 
 
Sak 16/21 Oppfølging; 

NM-lag, bør kriteriene vurderes endret grunnet koronapandemien 
Årets vintersesong 2021 vil ikke være gjeldene for uttak til NM-lag høyfjell 
eller NM-lag lavland høsten 2021. 

   
Sak 17/21 Oppfølging; 

Anonymisering av og kapasitet til HD avlesning hos NKK 
 Kapasiteten hos NKK generelt er presset og vi har ikke mottatt tilbakemelding 

på vår henvendelse. Vi vil følge opp på nytt innen utgangen av 2021. 
 
Sak 18/21 Oppfølging; 

Ny med ES, utarbeide en abc for nye valpekjøpere til nesk.no 
Hva vil oppdretter spørre valpekjøper om? 
Hva bør valpekjøper spørre oppdretter om? 
Helse, hva bør valpekjøper undersøke? 
Kurs 
Jakttrening 
Foring 
 
Birgit og Andrine skissere utkast til innledning. Øvrige jobber med innspill for 
øvrig. 
 
 

Sak 19/21  Mentaltester tilpasset ES til bruk avlsarbeidet 
   Det finnes ulike mentaltester. Vil det være av interesse å vurdere en tilpasset 

mentaltest for ES tilknyttet avlshundene våre?  



   Interessant å se om rasen har ulike egenskaper fra ulike land. 
   Hvem kan tilby tjenestene?  
   Kartlegge ulike tilbydere. 
 
Sak 20/21 Eventuelt 

Oppdretterprisen – bør vi utvide tidsperioden her også. Dette tar vi opp på 
møtet i november. 
 


